



SKU: BRY8001G

iPad and Apple are registered trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. Images of iPad and Bridge iOS are for demonstration purposes only. Bridge and Apple are not affiliated companies. Actual product may vary slightly. iPad sold separately. | All rights reserved. Bridge is a registered trademark. The Bluetooth™ word mark and logos are owned by the Bluetooth SIG, Inc. and any use of marks by Bridge is under license. | Micro-USB™ is a trademark of the USB Implementers Forum. | All other trademarks are the property of their respective owners. | For more information visit [www.bridge.com](http://www.bridge.com). \*Battery consumption based on 2 hours use per day without background.

iPad und Apple sind eingetragene Marken von Apple Inc. und in den USA und anderen Ländern registriert. Die Bilder von iPad und Bridge iOS dienen nur zu Demonstrationszwecken. Bridge und Apple sind keine verbundenen Unternehmen. Das tatsächliche Produkt kann leicht variieren. Das iPad ist separat erhältlich. | Alle Rechte vorbehalten. Bridge ist eine eingetragene Marke. | Die Wortmarken und die Logos von Bluetooth™ sind Eigentum der Bluetooth SIG, Inc. und jede Verwendung der Marken durch Bridge ist lizenziert. | Micro-USB™ ist eine Marke des USB Implementers Forum. | Alle anderen Marken sind Eigentum ihrer jeweiligen Inhaber. | Besuchen [www.bridge.com](http://www.bridge.com). \*Der Batterieverbrauch basiert auf 2 Stunden Nutzung pro Tag ohne Hintergrundaktivierung.

